
Presidiumvergadering

VERSLAG

Vergadering van 8 maart 2015

Aanwezig: Joni, Simon, Sander C, Niels, Jens, Fanne, Yanice, Sander Byl, Sander Bel, Anton, Cedric,
Stef, Lena, Kenny, Jeroen(vanaf 22:26) en Anne

Waarnemer: Tim, Tine(tot 23:58), Jari(tot 23:58), Quentin, Melissa E, Liselot, Arne(tot 23:45) en Bram

Verontschuldigd: Kathleen, Michiel, Marie

Afwezig:

De vergadering wordt geopend om 22:00 uur.

Goedkeuring agenda

De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Actiepuntjes vorige vergadering

Actiepunt uit te voeren door gedaan?
Instructie muziekinstalatie online zetten Barteam Ja
Maker kikkertafel zoeken Sander Byl Ja
Waar moeten de vaten van het lustrumbier naartoe Cedric Ja
Regenboog verven Michiel Nee
Mooie exploitaties maken Michiel Nee
Nieuw datum gokkersbar barteam Ja
vertrek uur uitwerken Winaliance Ja
horen over subsidies Michiel Ja
Ereledenbrieven Cedric Ja
Frigo living aankopen Materiaal Nee
Bar PC Materiaal Nee

Mededelingen

� Stura: Er is gediscussieerd over de nulmeting. Deze is dit jaar gedaan omdat er vroeger visitaties waren door
externe, nu gaat de kuleuven dat zelf doen. Met deze nulmeting gaan ze komende jaren vergelijken. De
werkgroep voor VVS hervorming is samengekomen, ze willen de functie vertegenwoordiger en vertegenwoor-
diger naar de media gaan splitsen. Vanaf nu moeten de POC’s toegangkelijk zijn en verslagen opvraagbaar
voor iedereen. Dit wordt meegenomenn aar de POC’s.
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� LOKO AV: Er is herbegroot, maar de cijfers klopten niet, dus volgende week komt dit terug er opnieuw naar
gekeken is. Acco wil achterop de boeken sponsoring laten drukken, dit idee is afgekeurd. Ze mogen wel
getjets in de Acco leggen als mogelijkheid voor sponsoring. Alma wilde terief diversiteit invoeren. De prijs
die je moet betalen zou dan berekent worden op hoeveel je ouders verdienen. Omwille van de privacy is dit
afgekeurd. Kringruimtes zijn besproken, LOKO gaat alle mis gelopen zaken bespreken. We hopen dat dit
ons ook kan helpen met de kelder.

� LOKO Sociaal: Het idee van Alma is ook hier besproken. Hier werd dit wel goedgekeurd. De discussies op
de werkgroepen zijn dus eigenlijk niet echt nuttig, omdat deze op de AV opnieuw gevoerd worden.

� LOKO Sport: Dit viel tijdens de sprotbar. Er zijn blijkbaar weer opmerkingen gegeven op Pieter Put, deze
keer heeft hij niet geantwoord. De shiften voor de studentenmarathon moeten nog ingevuld worden tegen
woensdag.

� LOKO Cultuur: Er was geen vergadering.

� LOKO Internationaal: geen update.

� Scientica AKV: Morgen is het interkringenzuip. Er is een nieuw telsysteem voorgesteld met balkjes. Je
kunt ook negatief gaan, maar ze gaan het niet toepassen. Het einde van de drankwedstrijd is op π uur.
Voor Scientica TD wordt er volgende week zondag aan het station geflyerd, dit moesten de feestpresesen
doen, maar Lena en Kathleen kunnen niet. Lien gaat dit al doen, maar we zoeken dus nog iemand. De
verdeelsleutel is aangepast zoals voorgesteld door ons. Academics for development een vak waarmee je een
goed doel helpt. We gaan dit een keer in de winagenda zetten en een keer op facebook delen. En er is een
debat op 26 maart over iets met auto’s vroem vroem.

� Fanne moet morgen gaan flyeren en hij moet weten waar het chemica lokaal is. 200F ergens.

� Deadline subsidies is 15 maart.

� Het is de laatste week van de docentenevaluaties, maak nog veel reclame, we staan nog net aan de leiding.

� Ladies at science is 22 april, hier zoeken we nog volk voor om te helpen.

� Infodag wetenschappen, daar beginnen de aanwezigen al op te lopen, we hebben nog een spreker nodig voor
wiskunde en informatica. Liefst een eerstejaars.

� Op beheerraad is gezegd dat wij borg staan voor het werkingsbudjet voor de opkomende ploeg, we geven
1000 euro werkingsbudjet aan de opkomende ploeg.

Coöptatie Tim

Motivatie: Ik heb al 3 jaar webteam gedaan en nog wat andere posten. Ik zit in mijn tweede master CW. Ik steek
toch al super veel tijd in webteam op dit moment, dan kan ik het beter officieel maken. Dat staat goed op mijn
cv en helpt jullie met wat extra kennis in webteam en jullie weten zeker dat ik zal helpen.
Er orden een aantal vragen gesteld:

� Hoe snel kun je een nieuwe fotouploader maken?

� Vind je een cola op het einde van de bar als last call ok?

� Is het een werkingspunt om alle boeken op 20 euro te krijgen ?

� Ga je ook nog in barteam voor het einde van het jaar, want je doet toch al een bar?

Tim wordt unaniem verkozen.
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Straf afwezigen PV

Er is nu een mail gestuurd dat als je je niet verontschuldigd voor de PV dat je een bak moet geven. Sommige vinden
dat we dit beter behouden, want het zorgt er voor dat mensen zich verontschuldigen, en kern presidium wist van
te voren dat ze dan elke PV aanwezig moesten zijn, of een geldige rede voor afwezigheid moesten hebben. Daarbij
is niet verontschuldigen onbeleefd. Kern presidium weet wel dat ze verwacht worden om naar de pv te komen,
het is nu weer even opgefrist. Het signaal is gestuurd en overgekomen, dus is het niet nodig deze regeling aan te
laten houden. Het blijft nog altijd vrijwilligerswerk. Het is misschien eelijker om de eerste keer een waarschuwing
te geven en dan pas iets te laten geven. Iedereen kan wel eens vergeten om een verontschuldiging te sturen. In de
statuten staat ook niet dat je een bak moet geven als je niet kunt komen. Er volgt een stemming: Moet er een
sanctie staan op afwezig zijn:

� Voor 5

� Tegen 6

� Onthouding 5

Staking van stemmen. Voor de meesten hangt het ervan af wat de sanctie precies is. Het probleem is dat er zo
weinig volk naar de vergaderingen komt dat we soms zelfs niet aan het quorem geraken en dus geen beslissingen
kunnen nemen. Willen we een waarschuwings systtem met streepjes en dan een bak, direct een bak of niets. Er
wordt een aanvaardbaarheidsrondje gehouden.

Waarschuwingssysteem aanvaardbaar 12 niet aanvaardbaar 2 onthouding 2
Bak aanvaardbaar 3 niet aanvaardbaar 9 onthouding 4

Niets aanvaardbaar 10 niet aanvaardbaar 2 onthouding 4

Direct een bak is niet aanvaardbaar. Er volgt opnieuw een stemming: Voor het waarschuwingssysteem, tegen of
onthouding:

� Voor 8

� Tegen 6

� Onthouding 2

We gaan een waarschuwingssysteem doen. Je krijgt maar één waarschuwing. Als je een bak hebt gegeven begin
je opnieuw.

Evaluaties

Halftime

De friteuzes waren ranzig, er zat een dode muis in een van de friteuzes. Er zou beter gelet moeten worden op dat
deze na activiteiten op gekuisd worden. Als het frietvet nog bruikbaar is, dan kunnen we dat best gewoon terug
in de flessen gieten en zo bewaren, in plaats van in de friteuzes te laten zitten. Halftime is verder goed verlopen
er is 100 euro binnengehaald, wat ook begroot was.

Quiz

Het was tof. Er zijn vervallen pintjes bier verkocht, die waren niet lekker. Alle aanwezigen waren heel positief.
Brecht heeft dat super goed gemaakt. Het was een heel geslaagde activiteit. Er was na de quiz geen bier meer,
dit had misschien nog wel gekunt, het is geschat op vorig jaar, toen was dit genoeg. De Acco heeft wel te veel
uitgeprint, dus daar is iets verlies op gemaakt.
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Mannen en vrouwendag

� De eetstand: het was in orde, we hebben eerder afgebouwd omdat er niemand meer kwam. Er waren
positieve reacties behalve van de feminsten. Er waren ongeveel nog 27 porties over.

� Mannenavond: het was tof. Het was cheap en leuk. Volgend jaar misschien een iets langere quiz maken.
De quiz was ook wel een beetje te moeilijk.

� Vrouwencantus: het was plezant. Claudia was iets te laat, waardoor Tine en Yasmine daar een beetje alleen
stonden. Het was gezellig. Op cava cantussen kun je in het vervolg beter niet meer doen.

Duvelbar

We hebben meer ingeslagen dan vorig jaar, maar het was sneller op als vorig jaar. Dit had twee redenen: Wina
heeft een drank probleem en een Apolloon probleem. Het is jammer dat apolloon heel veel van de Duvel heeft
opgedronken. Er zijn 10 bakken per uur door gegaan. Het was een stevige bar. Na de duvel zijn de mensen aan
de Leffe begonnen. Voor volgend jaar houden we best hetzelfde aantal Duvels, maar we verminderen het aantal
apolloon. Er gaat wel verlies gemaakt worden. Pieter Put was ook op de bar. Cedric heeft gezegd: ’Wil je een
duveltje hebben, dit jaar is alles aan 80 cent.’ Er komt nog een idee om als er zoveel volk van een andere kring is
er misschien lidkaarten moeten worden gevraagd, maar dit is te veel werk voor barteam en niet iedereen heeft dat
bij.

Lasershoot

We hebben het verplaatst naar woensdag omdat het donderdag ging regenen. De geweertjes waren niet van goede
kwaliteit. We hebben het donderdag nog eens gedaan, toen was er minder volk. De schachten zijn niet goed in
lasershoot. Er waren veel eerstejaars die nog niet eerder waren gekomen naar activiteiten. Er waren heel weinig
foto’s van schachten en veel van EJW. Het is moeilijk om van rennende mensen foto’s te nemen. Er had misschien
een groepsfoto kunnen worden genomen, dat is leuk voor in de winagenda.

Jobfair

Er was genoeg volk van scientica dus alles is vrij vlot verlopen qua opbouw, afbraak en broodjes. Er zijn ongeveer
220 studenten langsgekomen, dit is meer als vorig jaar. Vooral geologie, geografie en wiskunde. De meeste
bedrijven waren redelijk tevreden denk ik, maar we gaan nog een korte vragenlijst naar bedrijven sturen zodat we
weten wat er beter kan naar volgend jaar toe. Aangezien er veel bedrijven zijn van vorig jaar die dit jaar niet meer
wouden komen. Alleen KBC heeft geklaagd dat ze niet genoeg volk kregen. Door de jobfair in de inkomhal en
werkruimte van de bib te doen, leek het altijd wel goed druk en als je naar de bib kwam was je ook meteen op
de jobfair. Dit kan misschien volgend jaar weer. Internationale studenten waren blij dat de bedrijven niet alleen
op zoek waren naar studenten die nederlands kunnen.Er waren weinig mensen van biologie en chemie, maar daar
waren ook weinig bedrijven voor. Helaas ook weer weinig studenten van informatica/CW. Er was maar ongeveer 15
man uit informatica. Bankenbedrijven waren blijkbaar wel die dag meer op zoek naar ICT mensen dan actuarissen,
dus waren niet echt voorbereid, maar daar hadden ze ook wel interesse naar. De broodjes waren tegen 14 uur op.
Uiteindelijk heeft het merendeel van de studenten wel broodjes gegeten, dus het was niet zo erg. Het was moeilijk
om duidelijk te maken welke broodjes voor de studenten en welke voor de bedrijven waren. Er mag nog reclame
gemaakt worden in winagenda en online voor het invullen van het CV boek op scientica site, want hier zitten nog
niet zo heel veel CV’s in voordat we het doorsturen naar de bedrijven. Er is geklaagd dat heel veel eerstjeaars naar
de bib zijn gekomen om broodjes te halen en dan weer door zijn gegaan. Bij KBC zeiden enkel dat je naar de site
moest gaan. Het is heel moeilijk om mensen van CW te bereiken die niet meer bij wina zitten. Misschien eens bij
VTK gaan horen of we met hen kunnen samenwerken. Er was geen drinken voorzien voor de studenten, dat was
jammer, er was zelfs geen water. We kunnen terug sturen naar KBC dat er vanuit de studenten ook een aantal
klachten waren.
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Marginale Movie Monday

Het is goed verlopen, er was veel volk, die hebben zich goed geamuseerd. Al het bier was op. Yasmine zou het
eigenlijk organiseren, maar Simon heeft het dan uiteindelijk zelf moeten doen. Heel was stom dat er bij ’Fifty
hades of grey’ veel knipwerk in zat, dit maakte het wel nog wat marginaler. Het was alleen wel een saaie film. Je
draait 5 euro onder begroting. Maar er zijn duidelijk te weinig inkomsten geweest, dus er moet beter gelet worden
op of mensen betalen voor hun drinken op een filmavond. Je kunt ook na de film nog eens vragen of ze misschien
nog moeten betalen. Er kunnen ook tussentijdse controles gedaan worden.

Sportbar

Het was een leuke bar. Er waren wat problemen met de kickertafel, we hebben het opgelost door een mannetje in
het midden weg te halen. Dit was een extra moeilijkheid voor de kickeraars. De twee voorste boksen zijn om een
uur of 4 uitgevallen en later weer terug aan gegaan, zonder er aan te komen. Dit is nog niet gezegd tegen Ivf. Ze
zijn ook een aantal keer aan en uit gesprongen. De bar heeft 200 euro winst gemaakt, de rekening van de Colruyt
moet daar nog af. Beheerraad heeft gezegd dat het winabier gratis mag worden gebruikt door wina. Bij verkoop
aan de gang en op de bar vagen we nog wel 1 euro, dit geld gaat dan nog naar beheerraad.

Kroegentocht

Het was leuk. Tom heeft gewonnen, Bart was tweede. De eerstejaars vonden het tof. Ze zijn wel een beetje
loemp.

Komende activiteiten

Pottenbakken

Het gaat niet kunnen doorgaan in die vorm. Er kan een plasticine avond worden gedaan. Dit is niet meer in het
thema van de middeleeuwen. Het staat ook niet in de winagenda en niet op facebook. Dus er is ook nog geen
reclame voor gemaakt. Deze activiteit wordt afgeschaft.

Cantus

Is in orde. We moeten nog naar de winkel gaan. Oude zakken cnatus is ook in orde, deze zal plaatsvinden op 8
mei. Piraten hebben niets te maken met middeleeuwen. We kapen de themaweek.

Stoemp eetstand

Dit komt in orde, opbouw gaat moeilijk worden na de cantus. Het facebook plaatje was echt ranzig. Er kunnen
vorken van Van Zon gepak worden. Als er echt een keer een foto moet worden aangepast, moet je dat gewoon
mailen.

Ridders en Jonkvrouwen bar

Arno is hier verantwoordelijk voor. Er is een verkleedprijs. Er gaat wijn zijn, witte en rode aan 50 cent, voor
15 cl. Verkleedprijs staat nog niet in de begroting. Misschien iets te veel wijn. Er wordt meestal minder rood
gedronken als wit. Mannen drinken wel vaak rode. Dit is dus waarschijnlijk geen probleem. Er is ook nog wat te
eten. Er moet nog worden inbegroot wat er wordt gegeven aan de mensen die verkleed komen. Een idee om dit
op te lossen is iedereen die verkleed is een glas winabier geven. Arno zal dit nog eens bekijken.
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Schermen

KU Leuven organiseert dat sowieso in de Nayer. Er is voor gemaild, we gaan gewoon de activiteit van de KU
Leuven crashen.

12 urenlan

Jari is verantwoordelijke maar wil op tijd gaan slapen, Fanne neemt dan de verantwoordelijkheid over. Twee bakken
stella is misschien niet genoeg. Op het bier wordt geen verlies gedraaid, dus er kan altijd bier worden bijgehaald.
Er worden bakjes van Van Zon gepakt voor de bitterballen.

B2U Argenta

Argenta geeft een lezing op 14 maart volgende week dinsdag. De posters zouden normaal vrijdag klaar moeten
zijn. Er gaat nog een mail gestuurd worden naar alle winaleden. Ook in jaargroepen delen via facebook. Er is
begroot voor 60 man. Misschien krijgen we nog geld van LOKO om de sprekers te bedanken.

Stadswandeling

De bedoeling was om dit met een gids te doen. Maar Melissa kon dit niet vinden voor het budjet dat ze had. Ze
gaat nu zelf de gids zijn en een wandeling in elkaar te steken. Ze gaat ook een engelse versie maken voor mochten
er internationaal studenten meegaan. Je kunt altijd eens mailen naar LOKO cultuur of naar Historia sturen voor
extra uitleg over de gebouwen. Je kunt nog een drankje geven op de oude markt, als er 20 man meegaat, dan
maak je niet zoveel verlies en kun je dit wel doen. Je kunt ook via internationaal misschien nog iets regelen als
die weten dat het ook engels talig is.

Proffentap

Er zijn er aantal assistenten die graag een algebra bar zouden willen doen. Achter de toog zullen er assistenten
zijn, en die zullen de bar promoten, zodat er meer proffen aanwezig zullen zijn. De bar zal dus ook al een uur
eerder beginnen. Er zijn ook een hoop ideeën voor tijdens de bar: een verkleed prijs voor de persoon die het
meest lijkt op Wim Veys. Er is gratis drank te winnen door integralen en algebra oefeningen op te lossen. Er is
helaas niet zoveel budjet. We voorzien best ook een cocktail, dat is gemakkelijk voor de assistenten. Er moet ook
reclame gemaakt worden voor dat de bar eerder begint. Er waren ook wel assistenten die wel heel de bar wilden
tappen, maar er gaat ook barteam zijn om het eventueel over te nemen.

Fototoestel

Het fototoestel is weer kapot. Het is niet echt meer bruikbaar, wel als reserve toestel. Het valt waarschijnlijk niet
onder de garantie. Het is niet normaal dat dit al de tweede keer is dit jaar dat het fototoestel kapot is. Een hoesje
helpt hiertegen, het oude hoesje is weg. Misschien moet fototeam niet te zat zijn op de bar. We kunnen ook
best een deftiger en steviger fototoestel kopen. Gaan we er serieus in investeren of kopen we een tweedehands.
Met een tweede hands toestel kun je pech hebben met de batterij. Het moet lukken om nog twee weken met dit
fototoestel te doen. Tegen de kernraad komt er een voorstel vanuit Kenny, er mogen ook nog altijd voorstellen
gestuurd worden.

Ereledendiner

Er moet een werkgroep voor worden opgericht om het te regelen en er moet nog een datum worden geprikt.
Voorstellen zijn voor de marginalenbar en in de paasvakantie. Als je het voor de marginalenbar doet trek je de
ereleden naar een klassieke wina activiteit, er zijn wel nog maar 3 weken om het te plannen dan. In de paasvakantie
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ga je moeilijk presidiumvolk vinden om te helpen. Het ereleden diner zal plaatsvinden met de marginalenbar.
Anton stapt in de werkgroep. Stef is verantwoordelijke, er moet gewoon een menu worden uitgedacht. Als er nog
gëınteresseerde zijn mogen die altijd mailen naar Stef, ook ideeën zijn welkom.

Update lenteconcert

De poster is gemaakt. De piano wordt lastig, het gaat niet onder de 450 euro kunnen. Dat gaat dus iets onder
begroting draaien. We hebben wel meer geld dan vorig jaar, het totale verlies zou 150 euro zijn. De artiesten zijn
geselecteerd, er kan er nog een bij en dan is het af. De gouden krijgtjes stemmingen staan online. Denis en Kenny
gaan presenteren. We kunnen ook Brecht daar nog voor contacteren, nu hij de quiz zo goed heeft gepresenteerd.
De partytafels en hoezen zijn besteld. Het begint vorm te krijgen.

Evaluatie redactie

De winagenda’s worden soms wat laat doorgestuurd intern. Dat komt door henzelf en ook doordat de tekstjes
vaak te laat worden doorgestuurd. De winagenda’s waren vorig semester kort, dit semester is dit beter. Verder
niets opmerkelijks.

Evaluatie materiaal

Intern is dit allemaal ok.

Varia

� Cedric: 19 maart is het teambilding, het wordt een spel met walky talky’s en met ploegen, het gaat echt
tof zijn. Kathleen Liselot en Cedric zijn de spel leiders. Het is spijtig het tijdens toneel gepland is. We
weten nog niet of we het spel kunnen combineren met eten. Nog niet iedereen is naar de preseskwartiertejes
geweest. De computer op de gang is gemeld bij de resident en waag daar is niets uit gekomen. We gaan de
laptop hacken en hem ons eigen maken. Als we vinden van wie de laptop is, dan geven we hem terug.

� Melissa: Ik zal straks presidiumrekening betalen.

� Yanice: En de bak voor de ereledenbrieven? Cedric geeft volgende week een bak.

� Jeroen: Het is woensdag drankspelletjes avond voor internationaal.

� Bylemans: Tetten. Volgens de Koster zijn we winaieten. Samengevat zijn wij dus winatieten.

� Kenny: Maximo plan sjarel.

� Tim: Ik ben al webteam op de site.

� Fanne: Michiel en ik zijn officieel voolwaardig lid van wieslandia.

� Niels: lees morgen het preseswoordje, het is iets veel belovends.

� Sander C: Mijn vriendin heeft gevraagd of ze mag filmen in het RC voor haar eindproject. Er gaat een
profesionele cameraman zijn en we zullen het voor de winabar doen en ook de winabar opbouwen. Er worden
ook figuranten van Wina gevraagd, die zullen ook een pintje krijgen voor de moeite. Op dat moment hebben
we het niet nodig, we krijgen er een pintje voor. Op EJWiekent is er tegen zulk soort situaties gestemd,
dus we moeten onszelf niet te hard tegenspreken. De opbouw wordt volledig door hen gedaan. Er gaan veel
winezen zijn. We laten het toe.

� Simon: Als jullie nog een netlog profiel hebben kunnen jullie altijd drugs scoren bij Anton.
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� Stef: scientica heeft gevraagd of we niet willen afkomen naar plan sjarel.

Actiepuntjes

Actiepunt uit te voeren door tegen
Regenboog verven Michiel 31-5-2015
Mooie exploitaties maken Michiel 31-5-2015
Frigo living aankopen Materiaal 30-3-2015
Bar PC hacken Iemand 30-3-2015
Oplossing fototoestel Kenny 16-3-2015

De vergadering wordt gesloten om 00:39 uur.

Anne Wijffels (secretaresse)

De volgende vergadering gaat door op 22 maart 2015 om 22:00 uur in Winaliving.
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